

國立中興大學獸醫學院傑出院友選薦要點

104年10月13日獸醫學院院務會議通過
105年3月28日獸醫學院院務會議通過、105年4月12日奉校長核定

- 一、表揚國立中興大學獸醫學院（以下簡稱本院）畢（肄）業校友之傑出成就或貢獻，特訂定「國立中興大學獸醫學院傑出院友選薦要點」（以下簡稱本要點）。
- 二、凡本院（含成立前）各系、所畢（肄）業校友，符合下列條件之一者，得提名為本院傑出院友候選人：
 - （一）學術研究、創造發明獲具體殊榮者。
 - （二）經營企業有傑出成就者。
 - （三）熱心社會公益、服務國家、造福人群，卓有貢獻者。
 - （四）行誼、聲望、品德或其他優良事蹟足為表率者。
- 三、本院為選薦傑出院友應組成傑出院友遴選委員會（以下簡稱本會）本會由院長為當然委員兼召集人，其他委員由院務會議代表組成。
- 四、（一）本院傑出院友每年至多3名，由本院各單位或經本會三分之一以上委員連署推薦，本院現職教師不得為候選人，經本會全體委員三分之二（含）以上出席，出席委員三分之二（含）以上同意，即獲選為本院傑出院友。已獲選為本校傑出校友者免經過本院遴選程序，即為本院傑出院友。（二）本院傑出院友候選人名單及選薦過程皆不對外公開。遴選委員對候選人名單有保密的義務。
- 五、本院傑出院友由本院於公開場合表揚，頒發「國立中興大學獸醫學院傑出院友」獎牌乙座，並推薦為「國立中興大學傑出校友」候選人。
- 六、本要點經本院院務會議通過報請校長核定後公布實施，修正時亦同。

本表單蒐集之個人資料，僅限於獸醫學院傑出院友選薦使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，亦不會公佈任何資訊，並遵循本校資料保存與安全控管辦理。

國立中興大學獸醫學院_____年度「傑出院友」推薦表

請貼照片	被推薦人姓名	英文姓名	
	年限	起民國 年 月 日於 系 畢(肄)業 迄 所	
服務機構 職稱			
最高學歷			
經歷			
特殊表現事蹟	(如不敷填寫，請用另紙書寫附後)		
推薦方式	<input type="checkbox"/> 本院各單位推薦(附會議紀錄) <input type="checkbox"/> 本會推薦		
推薦單位及代表人姓名		聯絡人及電話	

本資料為國立中興大學專有之財產，非經書面許可，不准透露或使用本資料，亦不准複印，複製或轉變成任何其他形式使用。

The information contained herein is the exclusive property of NCHU and shall not be distributed, reproduced, or disclosed in whole or in part without prior written permission of NCHU.

英文譯本僅供參考，文義如與中文版有歧異，概以中文版為準。 The English version is provided for reference only. In case of any discrepancies between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

**NATIONAL CHUNG HSING UNIVERSITY
COLLEGE OF VETERINARY MEDICINE
Selection Guidelines for Outstanding Alumni**

Amended by the College Affairs Meeting on March 28, 2016 (Articles 5)

1. "*National Chung Hsing University College of Veterinary Medicine Selection Guidelines for Outstanding Alumni*" ("the Guidelines") are established to honor the outstanding achievements or contributions of alumni who have graduated (or attended) the College of Veterinary Medicine ("the College") at NCHU.
2. Alumni (including those from before the College's establishment) of the department/institute who comply with one of the following conditions may be nominated as candidates for Outstanding Alumni of the College:
 - (1) Have received significant recognition for academic research or inventions.
 - (2) Have achieved outstanding success in business management.
 - (3) Be dedicated to social welfare, serve the nation, and have made notable contributions to society.
 - (4) Set an example through behavior, reputation, character, or other exemplary deeds.
3. The Outstanding Alumni Selection Committee ("the Committee") shall be established. The Dean shall serve as an ex-officio member and convener, while other members shall be composed of representatives from the College Affairs meetings.
4. (1) Outstanding alumni shall be selected up to a maximum of three each year, nominated by various units of the College or through the endorsement of more than one-third of the Committee members. Current faculty members are not eligible to be candidates. The selection requires the attendance of at least two-thirds of the Committee members, with more than two-thirds of the attending members agreeing to the nomination for it to be approved as an Outstanding Alumni.
(2) The candidate list of Outstanding Alumni and the selection process shall not be made public. The committee members are obligated to maintain confidentiality.
5. The Outstanding Alumni will be honored and presented with a plaque in a public ceremony and recommended as candidates for the "Outstanding Alumni of National Chung Hsing University".
6. The Guidelines shall be implemented upon approval by the College Affairs Meeting and the President. Any amendments shall follow the same process.

(updated 2024/12/04)

The personal information collected in this form will be used exclusively for the selection and nomination process of outstanding alumni of the College of Veterinary Medicine. Without the consent of the individual, the information will not be used for any other purposes or disclosed publicly. It will be managed in compliance with the NCHU policies on data retention and security control.

**NATIONAL CHUNG HSING UNIVERSITY
COLLEGE OF VETERINARY MEDICINE**

_____ **Annual Outstanding Alumni Nomination Form**

Attach photo	Name of Nominee		Name in English	
	Year(s)	Graduated (Attended) from _____ (Department/Institute) on _____(YYYY/MM/DD).		
Serving Institution & Position Title				
Highest Level of Education				
Experience				
Special Achievements	(Please attach an additional sheet of paper if there is not enough space.)			
Nomination Channel	<input type="checkbox"/> Nominated by the units of the College (with meeting minutes attached) <input type="checkbox"/> Nominated by the Committee			
Nominating Unit & Representative's Name		Contact Name & Phone Number		

The information contained herein is the exclusive property of NCHU and shall not be distributed, reproduced, or disclosed in whole or in part without prior written permission of NCHU.